
HELSINGØR-BUSSEN   

Beslutningsreferat bestyrelsesmøde  

Tirsdag den 7.november 2023  

 
Deltaget: Christian, Stig, Lone, Birgit, Lea og Else, Niels-Henning.  
Fraværende: Torben og Kenneth.  

 

1. Orientering fra formanden: 
.  

 
 
 
 
 

Formandens ord til B-møde 7. NOV 2023. 

Den 23. oktober var vi hele 3 repræsentanter fra os til Vapnagårds aktivitetsudvalgsmøde, hvor alle 
klubber skal stille med mindst en repræsentant. 

Til stede fra os var vores kontaktmand til dem, Niels-Henning Ekstrand, vores næstformand, 
Christian Dencker og jeg. Det havde de ikke oplevet før der kom hele 3 personer fra en klub.  

Jeg gav den en bred orientering og historik om hvem vi var, og om hvordan vores lokale så flot er 
indrettet igennem snart 30 år.  

Det blev flere af de andre imponeret over at høre. Så måske skulle vi tilbyde en ”åbent hus” dag på 
et tidspunkt til dem der vil se hvordan vi bor.   

Det bedste ved det møde var sådan set, at den trussel om der ikke måtte drikkes alkohol i deres 
klublokaler, er trukket tilbage igen. De kunne godt se at sådan et forbud kan man ikke lægge ned 
over voksne mennesker. Advarsler, forbud og eventuel opsigelse kan komme på tale til klubber der 
ikke kan finde ud af at opfører sig ordentlig. 

Den 24. oktober var vi 14 personer der så den revy vi selv lavede i 1994. Hold op hvor var der 
mange numre vi fik en god griner af.  

Det ville andre af vores medlemmer der ikke var med også have fået, hvis de havde tilmeldt sig.  

De ville have fået en oplevelse næsten som de får hvis man går i Cirkus Revyen. Hold det i mente til 
næste år vil vise vores revy fra 1992.  

Søndag den 29. oktober var der bankospil med et kæmpe fremmøde.  

Som det er til et sådant spil alle steder. Så er der altid nogle der vinder meget, og næste gang er 
nogle andre der gør det. Men en ting ”vinder” man HVER GANG hos os. Det er de drillende 
kommentarer der flyver rundt blandt alle deltagerne, fordi vi kender hinanden. For vi skal jo ikke 
glemme ”hyggen”. 

Glæder mig til vores kommende medlemsfest den 18. november, som vil være en temafest over 
Kim Larsen og Gasolin.  

Andet musik kommer vi ikke til at hører. Det er jo også nok af sange at spille, og som der bliver 
sunget med på efterhånden som stemning stiger, regner vi med. 

I skrivende stund har 18 tilmeldt til de 24 spisepladser vi kan være tilbords for at spise den dejlige 
menu vi har fået strikket sammen. 



2. Status på regnskab og budget: 
Regnskab omdelt og godkendt. 

 
3. Opsamling fra tidligere: 

Intet. 
 
4. Nyt fra baren: 

Vedr. møde på VAP.  
Vi har pt. ikke adgang til KIB brik. Det er underligt, VAP undersøger hvorfor. 
Kenneth fortalte om vores forening, forslag om at vi holder et åbent hus for de andre    
foreninger, hvor vi viser lokalet frem. 
Der er også forslag om at tage kontakt til VAP TV, som kan vise slides fra lokalet. 

 
I forhold til forbud mod alkohol, er dette trukket tilbage, se formandens indlæg. 
Altså, vi gør som vi plejer.  

 
5. Nyt omkring vores lokaler: 

Der er købt og installeret CROMECAST. Niels-Henning har fået koder og info I AV 
skabet er der ligeledes brugsanvisning og alle koder. 

 
Siden sidst: 
Bordene er forstærket, de fungerer ok og er ikke for høje. 

 
 6. Nyt fra køkken: 
     Intet  
 
7: Nyt fra Banko: 
    Ved sidste banko den 29.10.2023, var vi 30 personer, dette udløste ekstraspil på 3x100 kr. 
 
    Det var trods de mange deltagere lidt svært at få solgt alle lodder. Fremover ændres pris   
    og antal af lodder i posen til, som tidligere 5 lodder for 20 kr. der ud over KAN der ved    
    mange tilmeldte/ jul være mulighed for køb af flere serier. 
 
    Fremover vil der IGEN blive reserveret pladser, så man kan sidde sammen parvis. 
    Der er dog ingen garanti for at det altid er den samme plads. 
 
   Fremover slutter salg af plader kl. 13.45, så vi kan starte kl. 14.00. 
   SÅ kom i god tid.  
 
   Vi håber at det tilfredsstiller alle, så vi, som altid får en dejlig oplevelse. 
 
   Tusind tak til alle, som hjælper med oprydning og barsalg, det betyder rigtig meget for os. 
 
   Næste banko er den 26.november 
   Tilmelding på FB søndag den 19. november kl. 12.00. 
   Det er JULEBANKO så der vil være ekstra flotte gevinster og vi serverer kaffe og  
   æbleskiver i pausen. 
   Vi glæder os.   
 
 
 
 
 



8. Orientering om forestående festlige begivenheder: 
 
    Der er pt.17 tilmeldte til KIM LARSEN /70ér TEMA FEST den 18. november2023. 
    Birgit foreslog at vi, på generalforsamlingen fik valgt et hjælperhold til festudvalget. 
    Godkendt. 
 
    Menuen er ændret og prisen er blevet lavere. 
    Bestyrelsen var alle enige om at 175 kr. er for dyrt, så de, der er tilmeldt, vil få 25 kr.   
    tilbage, når de kommer til festen. (på Mobilepay). 
 
    Sidste frist for tilmelding er forlænget til søndag den 12.11.2023 kl. 18.00. 
 
9. Orientering om forestående udflugter: 
     Intet. 
 
10. Ferielotteriet: 
      Intet. 
 
11.  Ekstern kommunikation: 
       Budgettet er godkendt af bestyrelsen 
       Det offentliggøres på vores Facebook og på hjemmesiden den 10.11.2023. 
 
12. Forslag og ansøgninger: 
      Vi ansøger VAP om maling til vores lokale. 
 
13. Næste møde: 
      Den 28. november 2023 kl. 19.00 i lokalet. 
 
14. Eventuelt: 
 
      HUSK! Det er ikke tilladt at ryge i foreningens lokaler. Hvis det opdages bliver vi 
      ”sat på gaden” 
 
      Fremvisning af HT Revyen den 24.10.2023 gik rigtig godt. 
      Vi var 16 deltagere, som havde en super aften med grin og gode gensyn. 
      Stor succes med 1gratis øl eller vand og lidt chips. 
      Vi satser på at vise revyen fra 1992 i sidste halvdel af marts 2024. 
 
Melby den 8. november 2023. 
Referent 
Således opfattet. 
 

Birgit Dencker. 


